



# Oakland International Academy

## PARENT / STUDENT CONTRACT

**Parent Involvement:** Oakland International Academy is a charter school founded on the principle that parent commitment, involvement and participation is essential to the success of a child's educational process. During this process, each child will encounter different challenges and situations that will need the attention of the school administration staff and their parents/guardians. With this in mind, we are requiring, as a part of the admission process that parents and students subscribe to the goals and pledges as outlined in this Parent/Student contract.

**Good Faith Agreement:** Acting in good faith, Oakland International Academy will accept students from other schools based on information given to us during parent and student interview with the school's administration. However, if this information turns out to be false or misleading, the student may be subject to dismissal. **Any student who has been expelled (or whose expulsion is pending) from another public or private school will not be accepted for enrollment.**

**Parent Goals and Pledges:**

1. To fully endorse and support the policies and educational goals as outlined in the student handbook;
2. To actively participate in school activities which may include the Parent Involvement Committee (PIC), special events held at the schools, associations and fundraisers;
3. To attend or send an adult representative to parent/teacher conferences;
4. To actively assist my student(s) with completion of homework assignments and provide an appropriate place at home where my student(s) can student and prepare school assignments;

**Student Goals and Pledges:**

1. To behave in a way that shows respect for myself, teachers, peers and others, as well as school property;
2. To do my best academically, and behave in a manner that positively represents myself, my family and my school;
3. To attend school on time daily;
4. To complete and return homework on time;
5. To adhere to the school dress code;
6. To follow all the policies listed in the student/parent handbook;
7. To ask for help when needed and offer help when I can;

In return, Oakland International Academy pledges to provide each student with a quality education designed to ensure that the student achieves at his or her academic best.

After reviewing the handbook, each student and parent are required to sign the form below and return to the school where it will be placed in the student's file.

\*\*\*\*\*

I have read and discussed the contents of the student/ parent handbook with my child. I agree to abide by the rules and regulations in this handbook.

X

---

**Parent/ Guardian Signature**

I have read and discussed the contents of the student/ parent handbook with my parent/ guardian. I agree to abide by the rules and regulations in this handbook.

X

---

**Student Signature**

---

<b>Elementary School</b> 4001 Miller Detroit, Michigan 48211 313-923-0790	<b>Intermediate School</b> 8228 Conant Street Detroit, Michigan 48211 313-925-1000	<b>Middle/ High School</b> 6111 Miller Detroit, Michigan 48211 313-347-0249
--	---	--



## ميثاق وعقد مع الطالب/ة وأولياء الأمر

مشاركة الوالدين : اوكلاند الدولية هي مدرسة حكومية تأسست على مبدأ التزام الوالدين بالمشاركة في العملية التعليمية للطالب/ة . المشاركة أمر ضروري لنجاح الطالب/ة في العملية التعليمية. وخلال هذه العملية ، كل طالب/ة سيواجه تحديات مختلفة تحتاج إلى اهتمام الإدارة المدرسية وموظفيها وشركائهم الآباء او الأوصياء عليهم. ومع وضع هذا في الاعتبار ، نطلب من الآباء والطلاب و بوصفها شرطاً و جزءاً من عملية القبول في المدرسة الألتزام بالاشتراك في تحقيق الأهداف والتعهدات على النحو المبين في العقد المدرسي للطالب/ة و الآباء و الموجود في دليل الطالب/ة .

اتفاق أدبي بحسن النية : بحسن النية ، اوكلاند الدولية ستقبل الطلاب من مدارس أخرى على أساس المعلومات التي قدمت للمدرسة من خلال مقابلة الوالدين والطلاب مع ادارة المدرسة. ولكن ، إذا تبين أن هذه المعلومات زائفة أو مضللة ، سيخضع الطالب للفصل من المدرسة. أي من الطلاب الذين تم طردهم (أو الطرد الذي لم يبت فيه) من آخر مدرسة عامة أو خاصة لن يتم قبولهم للتسجيل في اوكلاند .

### الأهداف والتعهدات الخاصة بالآباء :

1. تأييد ودعم السياسات والأهداف التعليمية على النحو المبين في دليل الطالب ؛
2. المشاركة في أنشطة المدرسة والتي قد تشمل الاشتراك في لجنة الآباء و والمناسبات الخاصة التي تعقد في المدرسة وجمع التبرعات ؛
3. حضور المؤتمرات و اللقاءات المدرسية بين المعلم/ة و الآباء ؛
4. مساعدة الطالب في إنجاز المهام و الواجبات المدرسية ، وتوفير مكان مناسب في المنزل للطالب حتى يتمكن الطالب من إنجاز الواجب المدرسي .

### الأهداف والتعهدات الخاصة بالطلاب:

- 1- التصرف بطريقة تظهر احتراماً لنفسه ، والمعلمين ، والأقران ، وآخرين ، فضلاً عن ممتلكات المدرسة ؛
  2. بذل قصارى جهدي أكاديمياً ، والتصرف بطريقة إيجابية تمثل نفسي ، عائلتي ومدرستي ؛
  3. الذهاب إلى المدرسة في الوقت المحدد يومياً ؛
  4. استكمال و إعادة الواجب المنزلي في الوقت المحدد ؛
  5. الألتزام بالزي المدرسي ؛
  6. المتابعة و الألتزام بتطبيق جميع السياسات المدرجة في دليل الطالب؛
  7. طلب المساعدة من الآخرين عند الحاجة وتقديم المساعدة عندما أستطيع .
- وفي المقابل ، تتعهد اوكلاند الدولية بتقديم تعليم جيد لكل طالب بهدف ضمان أن يحقق الطالب/ة أفضل ما لديه/ها من قدرات تعليمية. وبعد استعراض و قراءة دليل الطالب/ة ، فعلى كل طالب و ولي الأمر التوقيع على النموذج التالي وإعادته إلى المدرسة حيث سيوضع في ملف الطالب/ة.

لقد قرأت ، وناقشت مضمون الدليل مع ابني/ابنتي. أوافق على الألتزام بالقواعد والأنظمة في هذا الدليل.

توقيع ولي الأمر

لقد قرأت ، وناقشت مضمون الدليل مع أبي/أمي. أوافق على الألتزام بالقواعد والأنظمة في هذا الدليل.

توقيع الطالب/ة